
Nr BOA.0002.2.7.2021 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XXXII/20 

z XXXII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 16 września 2021 r.  

w auli Liceum Ogólnokształcącego w  Pniewach  

ul św. Ducha 11 

 

XXXII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 16 września 2021 r.  

o godz. 15.300 i zakończono w dniu 16 września 2021 r. o godz. 18.50. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Nieobecna Radna: Jolanta Graś. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Zastępca Burmistrza – Józef Ćwiertnia 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych  

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 



8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu gminy, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 

I półrocze 2021 roku.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy (druk 

264/21) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 

109/1, 110/2, 297 i 31/1 położonych w miejscowości Rudka. (druk 265/21) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Aktualizacji Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pniewy  

na lata 2015-2030. (druk 266/21) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania pn.: „Opracowanie 

dokumentacji pod nazwą: Wstępne Studium Planistyczno-Prognostyczne dla 

projektów w ramach programu Kolej”. (druk 267/21) 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 268/21)  

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2021 – 2028. (druk 269 /21) 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia 

XXXII sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, pracowników 

Urzędu Miejskiego, gości oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje  

i nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia 



i wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do 

radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, 

że na ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 13, co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Nieobecni radni: Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak poinformował, że 

protokół został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie 

analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez 

czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXI sesji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski 

 



4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że wpłynął 

pisemny wniosek dotyczący zmiany porządku obrad. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza o wprowadzeni zmian w porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski 

 

Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu gminy, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 

I półrocze 2021 roku.  



9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy (druk 

264/21) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 

109/1, 110/2, 297 i 31/1 położonych w miejscowości Rudka. (druk 265/21) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Aktualizacji Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pniewy na 

lata 2015-2030. (druk 266/21) 

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 268/21)  

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2021 – 2028. (druk 269 /21) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania pn.: „Opracowanie 

dokumentacji pod nazwą: Wstępne Studium Planistyczno-Prognostyczne dla 

projektów w ramach programu Kolej”. (druk 267/21) 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 30 czerwca do 16 września 2021 r.- 

zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

O godz. 16.00 na salę przybył radny Mateusz Kajzderski.  

Skład Rady – 14 osób. 

 



W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu udzielenia szczegółowych informacji  

zapytania złożyli: 

− Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak, o gabinetach lekarskich p.o.z. , 

− Radny Zbigniew Drgas, w sprawie przejścia dla pieszych przez drogę nr 92, 

− Radny Szymon Krawczyk, o system gospodarki odpadami, 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny, 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że wniosków 

nie złożono.  

Ponadto, zgodnie z zapisami statutu Gminy,  poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie protokołu z posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak przedstawił protokół z 

posiedzenia odbytego w dniu 15 września br. Tematem posiedzenia była analiza 

wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2021 r. 

 

8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu 

gminy, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 

za I półrocze 2021 roku.  

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny, a 

informacji do przedmiotowego punktu obrad udzieliła Skarbnik Gminy Elżbieta 

Bandurowicz.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz przedstawiła informację na podstawie 

prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak zwrócił uwagę na wysokie 

zużycie i koszty mediów w jednostkach oświatowych. 



 Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny poinformował o prowadzonych działaniach 

w tym zakresie. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy 

(druk 264/21) 

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzieliła Prezes PPK Romana 

Kozub zgodnie z treścią.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Krzysztof Matuszak zarządził sprawdzenie 

kworum. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy (druk 264/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek 

Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech 

Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Graś 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 



UCHWAŁĘ NR XXXII/258/21 

w sprawie zmiany uchwały nr XLV/438/2018 Rady Miejskiej Pniewy z dnia 20 

września 2018 r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 

110/3, 109/1, 110/2, 297 i 31/1 położonych w miejscowości Rudka. (druk 

265/21) 

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzielił Inspektor Jerzy Franek 

zgodnie z treścią.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 109/1, 110/2, 297 i 31/1 

położonych w miejscowości Rudka. (druk 265/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek 

Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Lech Stępień, Marek Wendt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zdzisław Sobczyński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Graś 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła przy 1 głosie wstrzymującym 

UCHWAŁĘ NR XXXII/259/21 

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 109/1, 110/2, 297 i 

31/1 położonych w miejscowości Rudka  

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Aktualizacji Projektu założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Pniewy na lata 2015-2030. (druk 266/21) 

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzielił Kierownik Referatu IiGP 

Jacek Korpik zgodnie z treścią.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia Aktualizacji Projektu założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pniewy na lata 2015-2030. 

(druk 266/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek 

Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech 

Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (1)  Jolanta Graś 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXII/260/21 

przyjęcia Aktualizacji Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pniewy na lata 2015-2030 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 268/21) 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny dokonał wprowadzenia odnośnie zmian. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz przedstawiła projekt uchwały zgodnie z 

treścią. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Marek Wendt w sprawie kosztów projektu skateparku. 

- Radny Jacek Siminiak zapytał o planowany zakres funkcjonalny i termin realizacji 

tego projektu. 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny uzależnił termin realizacji od możliwości 

finansowych budżetu i dostępnych źródeł finansowania. 

O godz. 18.18 obrady opuścił Radny Szymon Krawczyk. 

Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia dodał, że posiadanie dokumentacji umożliwia 

starania o środki. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak zarządził sprawdzenie 

kworum. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 268/21).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, 

Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Graś, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXII/261/21 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2021 – 2028. (druk 269 /21) 

Skarbnik Elżbieta Bandurowicz przedstawiła projekt uchwały zgodnie z treścią. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2021 – 2028. (druk 269 /21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, 



Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Graś, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXII/262/21 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2021 – 2028 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania pn.: 

„Opracowanie dokumentacji pod nazwą: Wstępne Studium Planistyczno-

Prognostyczne dla projektów w ramach programu Kolej”. (druk 267/21) 

Informacji do przedmiotowego projektu uchwały udzielił Kierownik Referatu IiGP 

Jacek Korpik zgodnie z treścią.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na realizację zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji pod 

nazwą: Wstępne Studium Planistyczno-Prognostyczne dla projektów w ramach 

programu Kolej”. (druk 267/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, 



Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Jolanta Graś, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXII/263/21 

w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na realizację zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 

pod nazwą: Wstępne Studium Planistyczno-Prognostyczne dla projektów w 

ramach programu Kolej” 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Jacek Piechocki: kto ponosi koszty ozdób związanych z nawiedzeniem 

obrazu. 

 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny wyjaśnił, ze koszty dekoracji poniosła 

parafia. Montaż wykonano w ramach współpracy .Podobnie jak współpracujemy z 

każdym, w społecznie ważnych działaniach. 

Radna Teresa Smorawska zapytała o baner na ul. Wronieckiej. 

 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny poinformował o zmianie lokalizacji banneru. 

 

Radny Jacek Siminiak zapytał, czy gmina podjęła współpracę z firmą czyszczącą 

instalacje fotowoltaiczne.  

Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia  nawiązaliśmy współpracę z firmą zajmującą 

się konserwacją. 

 

16. Wolne wnioski i informacje. 



Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny podkreślił społeczny wymiar wydarzenia 

jakim jest Nawiedzenie Obrazu Matki Bożej Częstochowskiej na ziemi pniewskiej. 

17. Zakończenie.  

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i XXXII sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer                                Krzysztof Matuszak  

 
 

 

 

 

 

  


